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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Starý Šachov č.4/2024 

ze dne 29.4.2024 

 

Jednání zahájeno v 17:30 hod. 
Přítomni: J. Valenta, M. Josková, M. Valentová, K. Čerych, P. Slánský 
Omluveni: F. Marek, E. Štekrt 
Ověřovatelé: M. Valentová, M. Josková 
Předsedající: J. Valenta 
Zapisovatel: L. Halgašová 
Host: p. Pokorná O. 
 

Navržený program: 

1. Schválení smlouvy o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního fondu 

dopravní infrastruktury na rok 2024 č. 1724/B/5427510182/2024 

2. Rozpočtové opatření č.1/2024 

Diskuze  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Návrh usnesení: Zastupitelé obce Starý Šachov schvalují program zasedání. 

Průběh hlasování: Pro  5 , Proti 0  , Zdrželi se hlasování  0   , Omluveni   2 

Program byl schválen.  

 

Průběh jednání 

 

1. 1. Schválení smlouvy o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního fondu 

dopravní infrastruktury na rok 2024 č. 1724/B/5427510182/2024 

Obec Starý Šachov získala dotaci z rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 
2024 na akci „Komunikace pro pěší Starý Šachov“. V rámci této akce dojde k výstavbě 
chodníku pro pěší a k instalaci sloupů veřejného osvětlení podél tohoto chodníku pro chodce 
v úseku od mostu přes Ploučnici k železniční zastávce Starý Šachov.  Na realizaci výše uvedené 
akce má obec schválenou dotaci ve výši 913.729,00 Kč z rozpočtu Státního fondu dopravní 
infrastruktury a současně i dotaci ve výši 350.000 Kč od Ústeckého kraje.  
K zahájení čerpání těchto schválených dotačních prostředků je nutno na zasedání 
zastupitelstva obce schválit uzavření „Smlouvy č. 1724/B/5427510182/2024 o poskytnutí 
finančních prostředků z rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2024“.      



 

2 
 

Na uvedenou akci je již vysoutěžen jako zhotovitel subjekt SaM silnice a mosty Děčín a.s. 
s celkovou cenou včetně DPH ve výši 1.755.024,61 Kč, z toho dotace činí 1.263.729,00 Kč 
(913.729,00 + 350.000,00) a spoluúčast obce je 491.295,61 Kč.  
Realizace stavby chodníku a instalace veřejného osvětlení podél chodníku bude zahájena 
v 05/2024 a ukončena v 08/2024.    
Příloha: Smlouva č. 1724/B/5427510182/2024 o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu 

Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2024. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Starý Šachov schvaluje uzavření „Smlouvy č. 

1724/B/5427510182/2024 o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního fondu 

dopravní infrastruktury na rok 2024“ na akci „Komunikace pro pěší Starý Šachov“ s číslem 

ISPROFOND 5427510182 a pověřuje starostu obce podpisem „Smlouvy  

č. 1724/B/5427510182/2024 o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního fondu 

dopravní infrastruktury na rok 2024“ mezi Obcí Starý Šachov a subjektem Státní fond dopravní 

infrastruktury, Sokolovská 1955/279, 190 00 Praha, IČ: 70856508 

 

 
Průběh hlasování: Pro  5 ,    Proti 0  ,     Zdrželi se hlasování  0  ,  Omluveni  2 
Usnesení č.1 bylo schváleno. 

   

2. Rozpočtové opatření č. 1 

Starosta s paní účetní M. Valentovou seznámil zastupitele s rozpočtovým opatřením č.1, které 

se týká zejména navýšení výdajů na pojištění obecního movitého i nemovitého majetku. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Starý Šachov schvaluje „Rozpočtové opatření č.1/2024“. 
 
Průběh hlasování: Pro 5 ,    Proti  0 ,     Zdrželi se hlasování  0 , Omluveni  2 
Usnesení č.2 bylo schváleno. 
 
 
DISKUZE: 

Zastupitel P. Slánský avízoval, že by někteří rodiče malých dětí uvítali na dětském hřišťátku 

malou houpačku pro dvě děti. Blíže tuto záležitost nespecifikoval. Obec se touto věcí bude 

zabývat jindy. Na dětském hřišti, které provozuje obec, musí být veškeré vybavení 

certifikováno. Nelze tam koupit jakoukoliv houpačku z běžného obchodu.  

V diskuzi se rozebírala akce Čarodějnice – občerstvení je již objednáno, zastupitelé si rozdělí 

práci kolem příprav občerstvení, vatry atd. 

Host p. Pokorná vznesla dotaz na optický kabel v obci. Co se týká optického kabelu, firma jej 

již rozmisťuje k domům v obci. Tyto práce nejsou obecní, má je na starosti soukromá firma, 

která optický kabel rozvádí. Obec jejich práci bohužel nemůže ani kontrolovat, ani jakkoliv 

„popohnat“.  
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Konec jednání:  18:15hod. 

Předsedající:   

Jiří Valenta  _______________________ 

Ověřovatelé:   

M. Josková ________________________ 

 

M. Valentová ________________________         

Zapisovatel:  Lucie Halgašová   ______________________                             

 
 

 


